
Zápisnica napísaná na 12. zasadnutí OZ v Mojzesove 19.12.2008 

l. Otvorenie 

Rokovanie OZ otvoril a viedol zástupca starostu obce. Privítal prítomných poslancov a po nahliadnutí 

do prezenčnej listiny skonštatoval, ţe 12. zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. Po oboznámení sa 

s programom rokovania vyzval prítomných na doplnenie alebo zmenu programu. 

Keďţe ţiadne návrhy na zmenu alebo doplnenie programu neboli vznesené, dal hlasovať za 

schválenie programu: 

  

Hlasovanie:   za – 7 

                    proti – O 

                    zdrţal sa – O 

  

Program rokovania bol schválený jednomyseľne. 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice. 

Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil Romana Laura a Slávku Chovancovú 

Do návrhovej komisie navrhol: 

Predseda -  Ing. Ján Teplan 

Členovia – Ing. Magdaléna Dojčanová, Branislav Zlatinský 

Hlasovanie: za – 7 

                  proti – O 

                  zdrţal sa – O 

  

Návrhová komisia bola jednomyseľne schválená v navrhovanom zloţení. 

3. Kontrola uznesenia z 11. obecného zastupiteľstva 

Predsedajúci prečítal uznesenie z 11.zasadnutia OZ a  skonštatoval, ţe jednotlivé body uznesenia boli 

splnené. 

4. Návrh rozpočtu na rok 2009  

 

      Predsedajúci informoval prítomných o návrhu rozpočtu, ktorý bol zverejnený na vývesnej tabuli 

a občania mali moţnosť  vyjadriť sa k nemu, kaţdý poslanec rozpočet obdrţal e-mailom a vyzval 

prítomných aby predniesli svoje pripomienky a návrhy, súčasne vyzval p. kontrolórku, aby prečítala 

stanovisko k programovému rozpočtu na rok 2009.  

5. Stanovisko k programovému rozpočtu na rok 2009 

Predsedajúci  Ing. Čunderlík predniesol Programový rozpočet na rok 2009 a konštatoval, ţe 

prednesený dokument bol vyvesený na verejnej tabuli a zaslaný e-mailom kaţdému poslancovi, 



zároveň vyzval poslancov, aby vzniesli svoje pripomienky. Potom poţiadal p. kontrolórku o prečítanie 

vypracovaného stanoviska k Programovému rozpočtu.   

      p. kontrolórka prečítala stanovisko k programovému rozpočtu na rok 2009 a odporučila prítomným 

poslancom, aby programový rozpočet na rok 2009 prijali. 

  

Hlasovanie:  

Za: 7 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

  

Stanovisko k programovému rozpočtu na rok 2009, poslanci zobrali na vedomie, tvorí súčasť tejto 

zápisnice a prikladá sa pod písmeno „A“. 

  

Následne dal predsedajúci – Ing. Čunderlík hlasovať o návrhu  rozpočtu na rok 2009. 

  

Hlasovanie: 

  

Za: 7 

Proti:0   

Zdrţal sa: 0 

  

Rozpočet na rok 2009, bol schválený, tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod písmeno „B“. 

6. Návrh VZN obce Mojzesovo o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

a drobné stavebné odpady 

     Predsedajúci vyzval prítomných k diskusii k danej téme, nakoľko VZN bolo kaţdému poslancovi 

zaslané e-mailom. 

  

Ing. Čunderlík – informoval prítomných o nutnosti preveriť, či obec Mojzesovo nespadá do tzv. 

mochoveckého pásma, aby sme mohli ţiadať o % z dane. 

  

Ing. Ján Teplan – treba preveriť zmluvu, ktorá bola spracovaná za bývalého starostu obce Pittera, 

zmluva musí byť zaloţená na OÚ. 

  

Predsedajúci navrhol zmeny v čl.3, čl.5,čl.7, čl.8, čl.9, čl.lO,čl.11,čl.13,čl.14,čl.15. 

Ďalej informoval o potrebe navýšenia sadzby dane z pozemkov, z toho dôvodu, ţe v obci Mojzesovo 

je nutné vybudovať chodníky. Informoval sa na okolitých obciach a viaceré majú vyššie sadzby dane. 

Predsedajúci informoval prítomných poslancov o zasadnutí komisie ţivotného prostredia, ktorá sa 

zaoberala riešením komunálneho odpadu. Rokovali sme o moţnosti lístkového systému, alebo 

o pôvodnej variante 300,-Sk na osobu.  

Zlatinský – treba dať ľuďom vybrať moţnosť, ako chcú platiť,  

ako sa prinútia ľudia, aby si kupovali lístky? 

Niektorí občania môţu aj pozabudnúť dať lístok na smetnú nádobu alebo im lístky niekto zoberie 

a smeti nebudú mať vyvezené, ja som proti lístkovému zberu TKO. 



-   p. kontrolórka – keby nebol vývoz TKO kaţdý týţdeň, tak by obec ušetrila finančné prostriedky 

-   Zlatinský – treba začať zber TKO kaţdé 2 týţdne a potom sa uvidí aké budú náklady na zber 

Ing. Dojčanová – celý týţdeň som sa zaoberala touto problematikou, lístkový systém majú napr. 

v Černíku a v Radave, ľudia si na tento systém zvykli, majú určeného jedného zodpovedného človeka, 

ktorý lístky zberá, ja navrhujem aby v našej obci bol zavedený lístkový zber aj z toho dôvodu, ţe sú tu 

aj starší občania, ktorí nemajú toľko odpadu a pre tých by bol lístkový zber TKO výhodou, v obci 

Černík, oproti nám ušetrili na vývoze TKO. 

Zlatinský – podľa môjho názoru to nie je dobrý systém, občania budú odpad vyváţať na čierne skládky 

a obec prerobí na ich odstraňovaní. Boli k dispozícii aj fotky a ţiadnemu občanovi, ktorí odpad vyváţal 

na čierne skládky, nebola daná pokuta. 

Ing. Teplan – kto z občanov bude mať viac smetiakov, tak pri lístkovom systéme viac zaplatí 

Ing. Čunderlík – ak budú lístky s číslom domu, tak sa bude dať skontrolovať, ktorá domácnosť vyváţa 

odpad 

  

Predsedajúci – Ing. Čunderlík ukončil diskusiu k uvedenému problému a dal hlasovať o návrhu VZN 

o miestnych daniach so zmenami, ktoré boli navrhnuté,  a miestnom poplatku za komunálne a drobné 

stavebné odpady – pôvodnú variantu a to 300.- Sk na osobu bez rozdielu či separuje odpad ,alebo 

nie.  

Hlasovanie: 

  

Za: 7 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

  

Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady bol 

prijatý s úpravami prijatými na tomto obecnom zastupiteľstve. Tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá 

sa pod písmeno  „C“. 

7. Poriadok odmeňovania obce Mojzesovo 

Predsedajúci – Ing. Čunderlík uvedený materiál obdrţali všetci poslanci e-mailom a z toho dôvodu 

otvoril k uvedenej téme diskusiu.  

  

Ing. Čunderlík – navrhol zmenu v čl.6 písmeno c, čl.7 písmeno c, čl.9. písmeno c. 

  

Predsedajúci dal  hlasovať za „Poriadok odmeňovania obce Mojzesovo.“ 

  

Hlasovanie: 

  

Za – 7 

Proti – 0 

Zdrţal sa -0 

  

Poriadok odmeňovania obce Mojzesovo bol jednomyseľne prijatý s úpravami prijatými na tomto OZ. 

Tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod písmeno „D“. 



8. Vyhodnotenie plánu o zavedení eura k l.l.2009 

 

p. kontrolórka prečítala správu  „Vyhodnotenie plánu o zavedení eura k l.l. 2009“. 

Ing. Čunderlík – poďakoval p. kontrolórke za výstiţnú správu a všetky práce sa robili na obecnom 

úrade, v budúcnosti sa to zmení a do práce sa budú zapájať aj ostatní členovia euro tímu. 

  

Hlasovanie: za – 7 

Proti – 0 

Zdrţal sa – 0 

  

Vyhodnotenie plánu o zavedení eura k l.l. 2009, poslanci zobrali na vedomie, tvorí súčasť tejto 

zápisnice a prikladá sa  pod písmeno „E“. 

9. Správa o výsledku následnej finančnej kontroly 

 

p. kontrolórka prečítala  správu o „Výsledku následnej finančnej kontroly“. 

Predsedajúci jej za správu poďakoval. 

Hlasovanie: za – 7 

Proti -0 

Zdrţal sa -0 

  

Správu o výsledku následnej finančnej kontroly poslanci zobrali na vedomie, tvorí súčasť tejto 

zápisnice a prikladá sa pod písmeno „F“. 

10. Rôzne 

 

predsedajúci – Ing. Čunderlík navrhol odmenu za prácu v euroteame v mene starostu obce, ktorý ho 

o to poţiadal z toho dôvodu, ţe náklady bude hradiť štát nasledovne: Magdaléna Melišová 5000,- Sk, 

Janka Bugriová 5000,-Sk, Eva Jaššová 5000,- Sk, Ing. Jozef Čunderlík 7000,- Sk. 

  

Hlasovanie: za-7 

                  Proti-0 

                  Zdrţal sa-0   

  

Návrh odmeny za prácu v Euroteame bol jednomyseľne prijatý. 

  

-   predsedajúci – Ing. Čunderlík prečítal „Ţiadosť o prijatie pedagogickej pracovníčky do MŠ 

Mojzesovo“. 

  

Hlasovanie:  za – 7 

                   Zdrţal sa – 0 

                   Proti – 0 



  

Ţiadosť o prijatie pedagogickej pracovníčky do MŠ Mojzesovo bola jednomyseľne prijatá, tvorí súčasť 

tejto zápisnice a prikladá sa pod písmeno „G“ 

  

-   predsedajúci – Ing. Čunderlík navrhol pre členov   Euroteamu,  náklady na odmenu v roku 2009, 

v sume 100.000,- Sk - prerozdelenie bude podľa účasti na prácach jednotlivých členov. 

- p. kontrolórka – uvedené náklady v plnej výške uhradí štát 

  

Hlasovanie:  za - 7 

                   Zdrţal sa - 0  

                   Proti - 0  

  

Náklady pre Euroteam boli jednomyseľne prijaté 

  

-kontrolórka p. Melišová prečítala návrh plánu činnosti na rok 2009 

  

Hlasovanie:  za - 7 

                   Zdrţal sa - 0  

                   Proti - 0 

  

Návrh plánu činnosti na rok 2009 bol jednomyseľne prijatý, tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa 

pod písmeno „H“.  

  

predsedajúci-Ing.Čunderlík – starosta ma poţiadal o prejednanie ţiadosti o odkúpenie projektovej 

dokumentácie k stavebnému povoleniu „Kanalizácia Mojzesovo“ od ZSVS Nitra v sume 37.456,- Sk 

s DPH 

  

Zlatinský – nevieme dostatok informácií, či je to dobrý projekt 

  

Hlasovanie – za - 0     

                    Zdrţal sa - 0 

                    Proti - 7  

  

Z dôvodu nedostatku informácií sa odkladá riešenie odkúpenia projektu na kanalizácii od ZSVS Nitra – 

návrh nebol prijatý.  

  

- predsedajúci – Ing. Čunderlík – predniesol ţiadosť o rekonštrukciu a modernizáciu verejného 

osvetlenia, uvedenú problematiku sme prerokovali na pracovnej porade a skonštatovali sme ţe by to 

nepokrylo celú obec 

Ing. Teplan – sú tu uvedené nedostatočné technické informácie 

Hlasovanie:  za – 0 

                   Zdrţal sa – 0 

                   Proti - 7   

  



Z dôvodu nedostatku technických informácií a referencií o danom projekte návrh nebol prijatý 

  

- predsedajúci – Ing. Čunderlík – prečítal ponuku na nákup drtičky  fy Benfek, 5,2 kw, typ: DVR 390 

  

  

Hlasovanie:   za - 0 

                    Zdrţal sa - 0 

                    Proti - 7 

  

Ponuka na nákup drtičky nebola prijatá 

  

-   predsedajúci – Ing. Čunderlík navrhol uvolnenie finančných prostriedkov v sume 80.000,- Sk pre ZŠ 

Mojzesovo-Černík na úhradu energií 

  

Hlasovanie:  za - 7 

                   Zdrţal sa - 0 

                   Proti - 0  

  

Návrh na uvolnenie finančných prostriedkov v sume 80.000,- Sk pre ZŠ Mojzesovo-Černík na úhradu 

energií bol jednomyseľne prijatý 

  

-predsedajúci – Ing. Čunderlík – na poslednej pracovnej porade     sme sa bavili o odmenách, komisie 

zriadené pri OZ nepracovali okrem kultúrnej komisie, v ktorej nepracovala iba predsedkyňa. Kultúra 

v obci sa rozbehla, komisia mi predloţila i  zápisnice zo všetkých stretnutí. Pani Bugriová dáva 

podklady z kultúrnych podujatí na internetovú stránku  

-Za ich prácu navrhujem nasledovné odmeny: 

-Martišová – Bugriová má kultúru v náplni práce, je to kultúrna pracovníčka 

Ing. Čunderlík – nie je len pracovníčka, ktorá má na starosti kultúru, ale je predovšetkým členka 

komisie. 

p. Zlatinský – predsa nebola prijatá na 8 hodín ako kultúrna pracovníčka. 

p. Chovancová – pracovníčka OÚ nebude suplovať prácu kultúrnej komisie, ktorá bola pre to 

vytvorená. 

  

Slávka Chovancová   5000,- Sk 

  

Roman Lauro         1500,- Sk    

Pavol Vašek           3000,- Sk  

Imrich Jurík            3000,- Sk 

Janka Bugriová       3000,- Sk  

  

Hlasovanie:  za - 7 

                   Zdrţal sa - 0 

                   Proti - 0  



  

Návrh na odmenu kultúrnej komisii bol jednomyseľne prijatý 

  

-predsedajúci – Ing. Jozef Čunderlík navrhol starostovi obce odmenu 25.000,- Sk v čistom  

-Vyzdvihol prácu starostu v tom ţe získal dotáciu na ZŠ, 

-Vybavuje výmenu cirkevnej MŠ za ornú pôdu obce, zmodernizoval pracovisko na OÚ, zlikvidoval 

čierne skládky, na KÚ vybavil prevod ihriska i s budovou do vlastníctva obce, aktívne sa podieľal na 

vysvetľovaní problémov občanom, týkajúcich sa pozemkových úprav v obci, zabezpečil plynofikáciu 

zdravotného strediska, aktíve sa podieľal na odstraňovaní havarijného stavu v škole, týkalo sa to 

havárii ústredného kúrenia, vyţiadal dotáciu na KD, na výstavbu detského ihriska, na rekonštrukciu 

miestneho rozhlasu, vybavil s pani Samolejovou pozemok na chodník, ktorý dala obci darom, obec 

ako protisluţbu jej postaví nový plot.  

  

-Oproti tomu mám voči nemu výhrady a to ţe v niektorých veciach pouţíva zahmlievací manéver, keď 

potrebujem nejaké dokumenty z OÚ, stáva sa ,ţe nemôţu uvedené doklady nájsť, alebo mi povedia, 

ţe sa stratili. Nesplnilo sa uznesenie, kde OZ schválilo školenie pracovníčok na PC – Microsoft. – 

starosta podpísal jednu zmluvu na pasportizáciu cintorína omylom navyše, kaţdý môţe urobiť chybu 

   

 Tento rok sa nám vydaril. V mene starostu sa Vám chcem poďakovať za spoluprácu. Čo sa týka 

spolupráce s poslancami  

so mnou najviac spolupracovali Ing. Ján Teplan, 

Ing. Marián Vrták a Slávka Chovancová.   

- Záverom prečítam povinnosti starostu obce, poslancov OZ, obecného zastupiteľstva a obecného 

úradu, ktorý tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod písmenom „ I „ 

  

Hlasovanie:  za – Ing. Jozef Čunderlík  

                          Ing. Ján Teplan  

                          Slávka Chovancová  

                          Ing. Magdaléna Dojčanová  

                          Tatiana Martišová  

                          Branislav Zlatinský 

                

       Zdrţal sa: Roman Lauro 

       Proti:     0  

  

Návrh na odmenu starostovi obce v sume 25 000,- v čistom bol prijatý. 

  

- p. kontrolórka tlmočila odkaz od starostu obce, aby v jeho mene navrhla odmenu p. zástupcovi 

v sume 7.000,- Sk 

  

-Ing. Magdaléna Dojčanová – navrhla za jeho prácu, vypracovanie VZN atď. odmenu vo výške 

20.000,- Sk 

  

 



Hlasovanie:  za - 7 

                   Zdrţal sa - 0 

                   Proti - 0 

              

Návrh na odmenu vo výške 20.000,- Sk bol jednomyseľne prijatý.  

  

-   Ing. Čunderlík starosta obce  ma poţiadal, aby som navrhol odmenu hlavnej kontrolórke, lebo 

pracovala zodpovedne a odborne boli spracované všetky správy. Odmenu navrhujem v sume 5000,-

Sk 

  

Hlasovanie: za - 7  

                  Zdrţal sa -0 

                  Proti - 0         

  

Návrh na vyplatenie odmeny hlavnej kontrolórke bol jednomyseľne prijatý 

  

Ing. Dojčanová – navrhla vyplatiť odmenu kaţdému poslancovi v sume 5000,- Sk 

  

Hlasovanie: za – Ing. Dojčanová 

  

            Proti – Ing. Čunderlík     

                       Branislav Zlatinský 

                       

            Zdrţali sa – Slávka Chovancová     

                               Ing. Ján Teplan  

                               Tatiana Martišová               

                               Roman Lauro 

  

Návrh na vyplatenie odmeny poslancom v sume 5.000,- Sk nebol prijatý. 

  

- predsedajúci – Ing. Čunderlík – navrhol schválenie 0,6, úväzku pre p. Bachúrikovú pracovníčku ŠJ 

pri ZŠ od l.12. 

2008 do 30.6.2009 

  

Hlasovanie:  za – 7 

                   Proti – 0 

                   Zdrţal sa - 0 

  

Návrh na zvýšenie úväzku pre p. Bachúrikovú pracovníčku ŠJ pri ZŠ, bol jednomyseľne prijatý. 

11. Diskusia 

Diskusia prebiehala počas prerokovávania jednotlivých bodov programu. 

 



12. Návrh na uznesenie   

Uznesenie č. 163/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  berie na vedomie  

„Stanovisko k programovému rozpočtu na rok 2009.“ 

Uznesenie č. 164/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e  

„ Návrh rozpočtu na rok 2009. 

Uznesenie č. 165/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove schvaľuje „Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku 

za komunálne a drobné stavebné odpady“, so zmenami prijatými na tomto OZ. 

Uznesenie č. 166/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove schvaľuje  „Poriadok odmeňovania obce Mojzesovo s úpravami 

prijatými na tomto OZ. 

Uznesenie č. 167/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   

b e r i e  n a  v e d o m i e „Vyhodnotenie plánu o zavedení eura k 1.1.2009“. 

Uznesenie č. 168/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  b e r i e   

n a  v e d o m i e   „Správu o výsledku následnej finančnej kontroly“. 

Uznesenie č.169/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  náklady spojené so zavedením eura v sume 

22.000,-Sk a zapracovanie týchto implementačných nákladov do rozpočtu. 

Uznesenie č. 170/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  „Ţiadosť o prijatie pedagogickej pracovníčky do 

MŠ Mojzesovo na dobu určitú. 

Uznesenie č. 171/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  sumu  

100.000,- Sk na náklady pre Euroteam do rozpočtu na rok 2009. 



Uznesenie č. 172/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e návrh plánu činnosti a súhlasí s rozsahom 

predloţených kontrol pre hlavného kontrolóra Obce Mojzesovo. 

Uznesenie č. 173/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  o d k l a d á  z dôvodu nedostatku informácií riešenie odkúpenia 

projektu na kanalizáciu od ZSVS Nitra. 

Uznesenie č. 174/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  o d k l a d á  rozhodnutie o modernizácii VO v zmysle výzvy 

KaHR – 22VS-0801, z dôvodu nedostatku technických informácií a referencií o danom projekte.    

Uznesenie č. 175/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  n e s c h v a ľ u j e  nákup drtičky od firmy BENFEK, 5,2 kw, typ: 

DVR 390. 

Uznesenie č. 176/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e   uvolnenie finančných prostriedkov v sume 

80.000,- Sk pre ZŠ Mojzesovo – Černík na úhradu energií. 

Uznesenie č. 177/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e 

odmenu pre kultúrnu komisiu nasledovne: Slávka Chovancová 5.000,- Sk, Roman Lauro 1.500,- Sk, 

Pavol Vašek 3.000,- Sk 

Janka Bugriová 3.000,- Sk, Imrich Jurík 3.000,- Sk. 

Uznesenie č.  178/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e  odmenu 

starostovi obce v sume 25.000,- Sk v čistom. 

Uznesenie č. 179/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   odmenu zástupcovi starostu obce v sume 

20.000,- Sk. 

Uznesenie č. 180/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  odmenu hlavnej kontrolórke obce v sume 5.000,- 

Sk. 



Uznesenie č. 181/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  n e s c h v a ľ u j e  odmenu poslancom v sume 5.000,- Sk. 

Uznesenie č. 182/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  0,6 úväzok pre p. Bachúrikovú od 1.12.2008.  

  

Hlasovanie: 

           Za-7 

           Proti-0 

           Zdrţal sa-0 

  

Návrh na uznesenie bol jednomyseľne prijatý. 

13. Z á v e r 

Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a 12.zasadnutie OZ 

  

u k o n č i l. 

  

                       D.a.h. 

  

  

Overovatelia: Slávka Chovancová                  Ing. Jozef Čunderlík 

                      Roman Lauro                                    zástupca starostu                                     

  

                    

Zapísala: Anna Abrmanová 

 


